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Notulen Algemene Ledenvergadering K.A.V. Alcuinus op 8 april 2015, Humboldt-Haus, Pontstraße 41, 

Aachen 

 

 
Aanwezig:  Benjamin Bädorf, Dennis Pötter, Britt van Deursen, Brett Velderman, Lisanne Jente, Anne 

Grootjans, Tabea Bälack-Ükermann, Rute M. Lopes Pardal, Yul Schmettkordt, Marijn Hanssen, 
Vincent Haagmans, Ward Bartholomée, Dennis Krist, Noud Drummen, Joshua Sproncken, Turgay 
Kaya, Frank Dorscheidt, Jordy Degens, Roel Degens, Menno Wetzels, Bjorn Sauren, Joep 
Muijrers, Vincent Verhoeven, Lars Loog, Laurens Passchier, Martijn Passchier, Ilse Mommers, 
André Xhonneux, Rob Kerris, Sander Lindelauf, Frederique Wörtche, Sandra Pause, Robert 
Kleijnen (aan het einde) 

 
Afgemeld:  Guido Creusen, Jordy Moors, Nils Horbach, Elian Sieben, Rick Hermans, Roel Rinkens, Renée 

Kuppers, Luc Hamers, Willy van Lieshout, Luc Meex, Solange Wetzels  
 
 

1. Opening 
 
De voorzitter, Benjamin Bädorf, opent de vergadering om 18.45 uur. Hij heet iedereen welkom, vraagt iedereen 
zijn/haar GSM uit te zetten.  
 

2. Vaststellen definitieve agenda 
 
De voorgestelde agenda wordt zonder wijzigingen door de Algemene Ledenvergadering aangenomen.  
 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 14 oktober 2014 
 
De voorzitter vraagt iedereen die inhoudelijke fouten of spelfouten in de notulen van de vorige vergadering vindt 
deze op de afgedrukte versie aan te geven. De notulen van de vorige vergadering worden door de Algemene 
Ledenvergadering aangenomen.  
 

4. Bestuursmededelingen 
 
Benjamin Bädorf (voorzitter) heeft het woord. Op dit moment bestaat Alcuinus uit 45 activitas, 1 aspirant-lid en 7 
vrienden van Alcuinus. Er zijn nieuwe contancten gemaakt met het Humboldt Haus, waarvan we nu enkele keren 
per jaar gebruikt mogen maken. Benjamin Bädorf kondigt Wim Horsch aan, die zich aan het einde van de 
vergadering komt voorstellen. Alcuinus is op het moment financieel gezond met een goed vooruitzicht. Er wordt 
over nagedacht om vlaggen te maken voor Alcuinus. Benjamin bedankt de OHB voor het vaandel dat nu in het 
bezit van Alcuinus is. 
 
18.48u: Yul Schmettkordt en Marijn Hanssen betreden de vergadering. 
 

5. Ingekomen stukken 

 
Studeren in Aken 

- Verschillende mails van Dieter Janssen betreffende vereiste taalkennis voor bewerbung RWTH Aachen. 

- Mail van Ton Queckel betreffende studievoorlichting Graaf Huyn College. 

- Uitnodiging voor Studeren in Aken meeting in de IHK Louise Clemens op 30 juni 2014. 

- Mail van Valerie Aussens betreffende presentatie op Stella Maris college. 

- Precieze gegevens etc. van de persconferentie. 

- Email van Egid Niël over de Bende van Aken. 
- Email van Egid Niël met het antwoord van Peter Kamps m.b.t. lezersbrief Limburgs Dagblad. 

- Email Magdalena Vergo over de reservering van de Ford-zaal. 
- Email van Egid Niël met een suggestie van een lezersbrief voor het Limburgs Dagblad. 
- Email Zuwendungsbescheid für Kooperation FH Aachen. 
- Email Egied Niël Limburgs Dagblad. 
- Email Verwendungsbestätigung IAK Spende (SiA). 
- Diverse emails van Egied Niël over de Alcuinusdag. 
- Diverse emails van Egied Niël over foutieve krantenartikels. 
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- Email van Sander Lindelauf of hij vakantie heeft op de RWTH. 
- Diverse emails van Ursula de Ruijte-Bürli over een voorlichting op het Grotius College om 

onderbouwleerlingen te motiveren om Duits te kiezen. 
- Bevestiging van de voorlichtingsavond 27 januari 
- Email van Pim Uiterschot over voorlichting op 28 januari. 
- Email van Bob Peijnenenburg over stage in Aken en een zoektocht naar een vereniging in Aken. 
- Email Bas Monseweije verzoek onderzoek over de reden dat mensen in Duitsland gaan studeren. 
- Email Peter van Hooidonk over de voorlichting op het Sint-Jan. 
- Diverse emails van Helga Klinkers om elkaar te ontmoeten voor het samenwerkingsverband van SiA. 
- Diverse emails van verschillende decanenen over de dag van de taal. 
- Email van Wim Horsch of er problemen zijn met de stufi voor RWTH en FH studenten. 
- Email van het Sprachenzentrum dat wat op studereninaken.nl niet correct is. 
- Een ‘Bitte’ der Presseabteilung dat ze graag een Nederlander willen hebben die in Aken studeert maar 

nog in Nederland woont voor een film (Vincent Haagmans). 
- Diverse emails van Martin Petz over de pennen van SiA. 
- Email van Wim H. (doorstuurmail van Henning Radke) over ervaringsdeskundigen over studeren in 

Duitsland. 
- Email van Jörgen Strang dat mensen die Duits op hun VWO-diploma hebben worden toegelaten op de 

RWTH. 

- Diverse emails over de Taaldag (International Office, Sprachenzentrum, SVOPL). 

- In het postvak: voorbeeldpennen. 

- In het postvak: rekening van Digiprint (FH boekjes). 

- Email van Wim Horsch over een gratis taalcurses voor deelnemers van de Taaldag in de zomer. 

- Diverse email van Ursula de Ruijter over een voorlichtingsdag op het Grotius. 

- Email van Mundt met een offerte voor pennen. 

- Email van Hans Dreyer over een voorlichting voor leerlingen uit Venlo. 

- Diverse aanbiedingen voor boekjes. 

- Vraag van R. Hanssen Essers over een voorlichting op het Sophianum. 
- Vraag van Math Muijers voor de contactgegevens van de Bende van Aken. 

 
Bestuur 

- Uitnodiging van Christiane Vaeßen betreffende gesprek sponsoring/lustrum. 

- Egid Niël geeft per mail aan het leuk te vinden dat de vereniging nog bestaat. 

- Verschillende negatieve berichten als reactie op aanvragen sponsoring. 

- Verschillende positieve berichten als reactie op aanvragen sponsoring. 

- Roy Dolmans geeft aan de printplaat van Alcuinus nog in bezit te hebben. 

- Uitnodiging van André Xhonneux betreffende het jaardiner van de OHB op 28 juni 2014. 

- Mail van Patrick Loijens en Jennifer Joechems betreffende sponsoring Aspera. 

- Diverse mails betreffende verschillende activiteiten DNG van Ger Essers. 

- Uitnodiging voor de conferentie “Samenwerking in het hoger onderwijs tussen NRW en Nederland”. 
- Diverse rekeningen van het Lustrum (Printclub voor de boekjes, geluid, licht, locatie: een foute en een 

gecorrigeerde). 
- De rekening van Bahnhof Ahrdorf (locatie introweekend). 
- Diverse emails van Egid Niël over de Alcuinusdag in Maastricht. 
- Diverse aanmeldingen voor Alcuinus, buiten de ALV om. 
- Email van Louise Clemens over een studentenjob. 
- Diverse infomails over de Masterclass van Continu. 
- Aanvraag van Continu om een jaarplanning in te vullen. 
- Uitnodiging van Wilma Viool voor de Diversity Audit. 
- Email Patrick van der Sterren (Stichting regio Branding Zuid-Limburg). 
- Email Frits Pelt over Talkshow ‘Noa de Mes’ (Britt van Deursen en Dennis Pötter hebben deze bezocht). 
- Diverse emails van Merel Maas over Continuposts. 
- Email over “de Eurigio nu of nooit”. 
- Email Jos van Caldenborg over de werving van Drop Outs. 
- Email over een uitnodiging voor het internationaal toernooi van de Knikkerboxers uit Groningen. 
- Email Merel Maas met de foto’s van de Masterclass. 
- Email van Leoni Meijer over de sponsering van K.A.V. Alcuinus. 
- Email van Angelique Hendriks over Limburg en Co. 
- Email Jennifer Steetskamp over een verandering bij Duitslanddesk. 
- Email van Petra Notermans met de vraag hoeveel middelbare scholen we voorlichten. 
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- Onvriendelijke email van Widdershoven Architekten met de vraag hoeveel mensen er in Aken studeren. 
- Email van André Xhonnheux met de vraag of het vaandel terug kan komen. 
- Email van Nancy Visser over deu spam op de Alcuinusmailinglijst en dat ze zich wil afmelden van de lijst. 
- Email van Patrick van der Sterre over een project op Chemolotcampus, afgemeld omdat er te veel animo 

was. 
- Email van Petra Notermans over stages en studievoortgang voor niet EU-buitenlanders en of we iets voor 

Serious Request willen doen. 
- Uitnodiging Brainstormstessie Euroc. 
- Email van Deborah Weijnans met de vraag wie de projectleider is van de bouw van RWTH gebouwen. 
- Email van André Xhonneux met de uitnodiging voor de ALV van de OHB. 
- Email van Luc Hamers over spam op de ledenlijst. 
- Email Frans Stoks over het verhaal dat in de Limburger stond over de Alcuinusdag. 
- Email van Maria Essers over het kunstkwartier in Maastricht met low qualityfoto’s van mensen van 

Alcuinus. 
- Email van Benjamin Bädorf dat hij niet bij het Lasergamen aanwezig was en weigert te betalen. 
- Diverse emails van Iris Swinkels over de betalingen, informatie en de busbonnen van de Bata.  

- Uitnodiging Belgisch Bierfeest op 16 april. 

- Vraag van Ivo Hamers over het profielwerkstuk van zijn leerlingen. 

- Email over het sponsorcontract van Leonie Meijer (Code PS). 

- Diverse emails van Ger Essers. 

- Email van Merel Maas over afstudeergeschenken. 

- Email van Continu over een wielertour. 

- Uitndoging van het Consulaat over Koningsdag. 

- Email van Luc Hamers voor 22 april Nederlandse en Duitse ambassadeur in Aken. 

- Diverse aanmeldingen voor de ALV en Semesterdiner. 

- Facebookbericht van Frederique Berrnberg dat ze graag in contact met Alcuinus. 
 

6a. Financieel overzicht 
 
Dennis Pötter (penningmeester) heeft het woord en licht het financiële overzicht toe.  
Onze sponsor Continu heeft een prestatieaddendum beloofd, maar daar is tot nu toe nog niks van terecht 
gekomen. Bij het volgende treffen met Continu wordt daarover gepraat. De diverse kosten bestaan uit de polo’s en 
de mokken. Er zijn verder geen vragen over het financieel overzicht. 
 
18:58u: Frank Dorscheidt betreedt de vergadering en verontschuldigt zich dat hij te laat is. 
 

6b. Verslag Kascontrolecommissie 
 
Anne Grootjans en Lars Loog hebben deze keer de kascontrole uitgevoerd. Zij hebben geen misstanden 
bevonden. 
 

6c. Ontslag Kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie wordt door de Algemene Ledenvergadering per handopsteking (26 stemgerechtigden) 
uit haar functie ontslagen (26 stemmen voor, 0 tegen, 0 onthouding). 
 

6d. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
 
De nieuwe kascontrolecommissie wordt gevormd door Vincent Haagmans en Roel Degens. Deze nieuwe 
kascontrolecommissie wordt per handopsteking (24 stemmen voor, 0 tegen, 2 onthouding) goedgekeurd. 
 

7a. Bestuursverkiezingen 
 
Omdat dit de 1e ambtstermijn is, vinden bestuursverkiezingen niet plaats. 

 

7b. Stemming toelating nieuwe leden 
 
Iedereen is ervoor om per handopsteking te stemmen over de nieuwe leden (21 voor, 0 tegen, 0 onthouding). 
 
De volgende mensen geven aan graag lid te willen worden en lichten kort toe waarom: 



 

Let op, dit is een conceptversie. Dit document moet door de Algemene Ledenvergadering goedgekeurd worden. 
 

 
Frederique Wörtche, iedereen is voor. 
Menno Wetzels, iedereen is voor. 
Sander Linderlauf, iedereen is voor. 
Rob Kerris, iedereen is voor. 
 
Het bestuur feliciteert de nieuwe aspirant-leden. 
 

8. Bestuursvoorstellen 
 
Turgay Kaya maakt een storend geluid met een bierkrat. 
 
Dennis Pötter stelt voor een merchandisecommissie op te richten. Er wordt per handopsteking gestemd over het 
oprichten van een merchandisecommissie (26 voor, 0 onthouding, 0 tegen)  
De aanwezigheidslijst wordt uitgedeeld en de actuele ledenlijst gaat rond voor verbeteringen. 
 
Er wordt een korte pauze gehouden van 19.24 uur tot 19.42 uur. 
 
Sandra Pause komt om 19.37u de vergadering binnen. 
 

9a. Activiteiten en verslagen commissies en werkgroepen 
 
Activiteitencommissie 

- Bedenken en plannen van nieuwe activiteiten. 
- Organiseren van geplande activiteiten. 
- Britt geeft aan dat iedereen met nieuwe ideen en activiteiten mag komen en vraagt of er nieuwe 

enthousiaste mensen zijn voor de Accie. 
 
Internetcommissie 

- Onderhoud van www.alcuinus.de en de pagina www.facebook.com/alcuinus. 
- Nieuwe versies van beide pagina’s maken en online brengen. 

  
Sportwerkgroep 

- Gezamenlijk bezoeken fitness. 
- Algemene sportactiviteiten. 
- Trainen voor de Batavierenrace. 

 
Introductiecommissie 

- Introductie plannen en organiseren. 
- Inkopen doen voor de introductie-activiteit. 

 
Lustrumcommissie 

- Sponsoren zoeken voor bijvoorbeeld in het lustrum-boek. 
- Informatie opdoen over het organiseren van het lustrum bij de Oudherenbond. 
- Organiseren van het lustrum. 

 
Studeren in Aken 

- Presentaties op middelbare scholen en op de RWTH verzorgen voor Nederlandse scholieren. 
- Meeloopdagen organiseren (wordt vaak individueel gedaan) 
- Nieuwe voorlichtingsmaterialen ontwerpen en ontwikkelen 
- Sponsoren zoeken voor financieren voorlichtingsmateriaal 
- Samenwerking met Fachhochschule Aachen opzetten 

 
Activiteitencommissie 
Britt van Deursen (coördinator activiteitencommissie) geeft aan dat iedereen met nieuwe ideeën en activiteiten 
mag komen en hoopt dat er weer nieuwe enthousiaste mensen zijn voor de Accie. 
Britt van Deursen geeft een overzicht van welke activiteiten afgelopen semester hebben plaatsgevonden: 
 

- Het introweekend 2014 
- De Algemene Ledenvergadering 
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- Het lustrum 
- Een aantal leden waren op de open dag van MARIN 
- De 11.11. in Keulen 
- De Feuerzangenbowle 
- Een masterclass van Continu 
- Een broer- en zusdag 
- De Madsint 
- Diverse bezoeken aan de kerstmarkt 
- Lasergamen 
- Alcuinusdag in Maastricht 
- Bowlen bij Bowlo in Kerkrade 
- Een bezoek aan de Thermen 
- Een aantal Batatrainingen 
- Meerdere verenigingsavonden 

 
Internetcommissie 
Dennis Pötter (cocoördinator internetcommissie) vertelt dat Luc Hamers een nieuwe Database wil ontwikkelen. 
Benjamin Bädorf heeft een Github ontwikkeld, in de loop van de maand komt er een nieuwe website. Ook is er 
een interne Wiki van Alcuinus. Dennis Pötter licht toe wat een Wiki is.  
 
Sport-werkgroep 
Lars Loog vraag wat de sportwerkgroep is. Britt van Deursen geeft verslag over wat de sportwerkgroep afgelopen 
semester gedaan heeft: niks. Wel zou ze het fijn vinden als mensen zich weer om leuke, sportieve activiteiten 
zouden bemoeien. 
 
Introductiecommissie 
Dwayne Leenen is commissieleider maar is afwezig. Tabea Bälack-Ükermann heeft het woord en vertelt wat er in 
de introductiecommissie gebeurd is: er is een huisje geboekt voor de intro 2015.  
 
Studeren in Aken 
Dennis Pötter licht Studeren in Aken toe. Op 13 april 2015 is er een nieuwe taaldag. Ook is er nieuws omtrent de 
taaleisen: mensen die uit Zuid-Limburg komen en Duits op hun eindexamen hebben, worden daarmee nu officieel 
tot de RWTH toegelaten. Verder zijn er nieuwe FH en RWTH boekjes besteld. Binnenkort komen er ook nieuwe 
pennen.  
Er heeft een Studeren in Aken Seminar plaatsgevonden, om Studeren in Aken aan de leden voor te stellen en uit 
te leggen hoe deze commissie functioneert. Afgelopen semester waren er ook weer diverse meeloopdagen en 
voorlichtingen op middelbare scholen. 
 
Remmi-Demmi 
Dennis Krist licht de Remmi-demmi commissie toe. Er is tot nu toe nog niks uitgekomen. De bedoeling van de 
Remmi-Demmi commissie is het organiseren van een Alcuinus feest. 
 
Lintjescommissie 
Guido Creusen (coördinator) is afwezig. Benjamin Bädorf leest voor wat Guido Creusen hierover wilde vertellen, 
o.a. hoe de lintjes kunnen worden verdiend en dat ze op de ALV zullen worden uitgedeeld. Er worden een aantal 
voorstellen gedaan over activiteiten waarvoor je een lintje kunt verdienen. Er zijn vragen over de financiering van 
de lintjes.  
Er wordt per handopsteking gestemd over het oprichten van de lintjescommissie ( 19 voor, 5 onthouding, 2 tegen). 
De Lintjescommissie is door de Algemene Ledenvergadering aangenomen. 
 
Lustrumcommissie 
De lustrumcommissie is op de moment inactief. Er is geen lustrum dit jaar. 

 
Squashwerktgroep 
Benjamin Bädorf richt de Squashwerkgroep op, omdat dit op dit moment de meest bedreven sport binnen Alcuinus 
is. 
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9b. Samenstelling 

 
Activiteitencommissie (ACCIE) 
Britt van Deursen (coördinator), Ward Bartholomée, Dennis Pötter, Ilse Mommers, Tabea Bälack-Ükermann, Roel 
Degens, Joshua Sproncken, Laurens Passchier, Sandra Pause, Rute Lopes, Dwayne Leenen. 
 
Internetcommissie 
Benjamin Bädorf (coördinator), Dennis Pötter (cocoördinator), Guido Creusen, Menno Wetzels, Yul Schmettkordt 
Namens de OHB: Luc Hamers, Roy Dolmans 
 
Sport-werkgroep 
Chris Beckers (namens de OHB), Guido Creusen, Robert Kleijnen, Dwayne Leenen, Britt van Deursen, Anne 
Grootjans, Lisanne Jente,  Tabea Bälack-Ükermann, Benjamin Bädorft, Ilse Mommers, Sandra Pause, Lars Loog, 
Brett Veldermann, Jordy Degens, Rick Hermans, Roel Degens, Vincent Haagmans, Kerstin Doerenkamp, Turgay 
Kaya, Marijn Hanssen, Yul Schmettkordt. 
 
Introductiecommissie 
Dwayne Leenen (coördinator), Benjamin Bädorf, Tabea Bälack-Ükermann, Dennis Pötter, Rute Lopes, Ilse 
Mommers, Nils Horbach, Robert Kleijnen, Lars Loog, Joshua Sproncken, Ward Bartholomée 
 
Lustrumcommissie 
Tabea Bälack-Ükermann (coördinator), Dennis Pötter, Guido Creusen, André Xhonneux (namens OHB), Dwayne 
Leenen, Britt van Deursen, Benjamin Bädorf, Robert Kleijnen, Ward Bartholomée, Rute Lopes, Dennis Krist 
 
Studeren in Aken commissie 
Dennis Pötter, (coördinator), Benjamin Bädorf, Guido Creusen, Britt van Deursen, Ward Bartholomée, Dwayne 
Leenen, Jordy Moors, Ilse Mommers, Kerstin Doerenkamp, Robert Kleijnen, Rute Lopes, Jordy Degens, Roel 
Degens, Rick Hermans, Brett Veldermann, Nils Horbach, Tabea Bälack-Ükermann, Lars Loog, Bjorn Sauren, 
Joep Muijrers, Menno Wetzels, Frank Dorscheidt, Anne Grootjans, Lisanne Jente, Marijn Hanssen, Yul 
Schmettkordt, Vincent Haagmans, Noud Drummen, Frederique Wörtche. 
 
Lintjescommissie 
Guido Creusen (coördinator), Benjamin Bädorf, Rute Lopes, Kerstin Doerenkamp, Ilse Mommers, Laurens 
Passchier, Vincent Haagmans, Roel Degens, Menno Wetzels, Yul Schmettkordt, Jordy Degens, Vincent 
Verhoeven, Lars Loog, Sandra Pause. 

 
Remmi-demmi 
Tabea Bälack-Ükermann, Vincent Haagmans, Ward Bartholomée, Yul Schmettkordt, Lars Loog, Dwayne Leenen, 
Robert Kleijnen. 
 
Merchandise 
Benjamin Bädorf, Tabea Bälack-Ükermann, Menno Wezels, Dennis Pötter.  
 
Squash werkgroep 
Benjamin Bädorf, Dennis Pötter, Vincent Haagmans, Ilse Mommers, Anne Grootjans, Sandra Pause, Rute Lopes, 
Yul Schmettkordt, Marijn Hanssen, Lars Loog, Vincent Verhoeven, Roel Degens, Britt van Deursen 
 

10. Uitdelen Attenties 

 
Benjamin Bädorf (voorzitter) deelt de attenties uit. Een aantal leden ontvangen hun bul: 

- Lars Loog 
- Vincent Verhoeven 
- Laurens Passchier 
- Martijn Passchier 
- Anne Grootjans 
- Vincent Haagmans 
- Bjorn Sauren 
- Joep Muijrers 
- Lisanne Jente 
- Marijn Hanssen 
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- Yul Schmettkordt 
- Noud Drummen 

 

11. Rondvraag 
 

- Dennis Pötter kondigt een nieuwe sponsor aan, Code PS, die 900 euro per jaar wil sponsoren. 
- Dennis Pötter vertelt over Serious Request in Heerlen. Via Alcuinus wil Parkstad dit evenement ook onder 

de Akense studenten bekendheid geven. 
- Dennis Pötter vraagt iedereen de enquête over het openbaar vervoer tussen Aken en Heerlen in te vullen 

(doorgestuurd via email). 
- Iedereen die Sponsormateriaal van de RWTH dat bij het lustrum is blijven liggen wil hebben kan dat 

afhalen na de ALV. 
- Dennis Pötter bedankt Roy Dolmans voor het betalen van de website van Alcuinus 
- Dennis Pötter kondigt Wim Horsch aan, die zich aan het einde van de ALV komt voorstellen. 
- Martijn Passchier vraagt of de volgende ALV iets later kan beginnen omdat hij nu nauwelijks tijd had om te 

eten. 
- Rute is blij dat de lintjescommissie is opgericht. Ze gaat iedereen laten zien hoe je snel lintjes kun naaien 

in de naaishop in haar kelder. 
- Andre Xhonneux is namens de OHB blij dat de vereniging groeit en goed draait. 
- Het lijkt Lars Loog leuk om met Alcuinus een krantje op te richten. 
- Britt van Deursen bedankt Brett voor het kopen van de Partytent. 
- Britt van Deursen doet iedereen de groeten van Willy van Lieshout, die heel graag bij de ALV of het 

semesterdiner aanwezig wilde zijn maar zich helaas voor beide moest afmelden. 
- De Dames van Alcuinus werkgroep wordt het Dames van Alcuinus Dispuut. Dit is ook toegankelijk voor 

mannen die graag cocktails drinken.  
- Benjamin Bädorf vraagt iedereen naar het semesterdiner van Alcuinus, maar ook naar het semesterdiner 

van de OHB te komen. Van het semesterdiner van de OHB wordt ook een Facebook-event gemaakt. 
- Benjamin Bädorf wil in het huishoudelijke reglement vast laten leggen dat de penningmeester aan het 

begin van elk wintersemester op de ALV een begroting moet voorstellen. Hierover wordt per 
handopsteking gestemd (24 voor, 2 onthouding, 0 tegen). De begroting aan het begin van elk 
wintersemester is een feit. 

- Benjamin Bädorf is voor een volmacht op de ALV en wil dit in het huishoudelijk reglement laten 
vastleggen. Na een discussieronde blijkt dat deze al bestaat en in het reglement is opgenomen. 

- Benjamin bedankt Dennis Pötter en Britt van Deursen voor het op zich nemen van een groot deel van het 
werk binnen Alcuinus.  

 
20.49u: Wim Horsch komt de vergadering binnen. 
 

- Benjamin Bädorf stelt zijn visie over de toekomst van Alcuinus voor. Onderdeel hiervan is de 
seminarcommissie. Hij wil deze veranderingen laten vastleggen in het huishoudelijk reglement. De 
seminarcommissie zal in een paar opzichten gaan verschillen van een andere commissie, o.a. in de 
manier van toetreden tot de commissie (instapdrempel) en de commissie heeft geen voorzitter. De leden 
van deze commissie zullen seminars organiseren, die voor alle leden van Alcuinus toegankelijk zijn. 
Onderdeel van zijn toekomstvisie is ook een students tijdschrift voor en door Akense studenten. Dit krantje 
is onafhankelijk van de hiervoor voorgestelde commissie. Andere plannen om van Alcuinus meer dan 
alleen een “zuipervereniging” te maken zijn merchandise, Alcuinus Opensource en de lintjescommissie. 
Andre Xhonneux vraagt of (leden van) de OHB hier ook een rol in kunnen spelen.  
Er wordt per handopsteking gestemd over de oprichting van de seminarcommissie (25 voor,1 onthouding, 
0 tegen). Daarmee is de commissie aangenomen. 
Over de oprichting van “Het Fundament” wordt per handopsteking gestemd (17 voor, 9 onthouding,0 
tegen). Benjamin Bädorf, Dennis Pötter, Laurens Passchier, Rute Lopes, Menno Wetzels en Lars Loog 
worden lid van de commissie van “ Het Fundament” . 

- Wim Horsch is aan het woord. Hij vertelt iets over zijn persoon en het werk van de Bende van Aken, ook 
over de samenwerking tussen de Bende en Alcuinus. 

 
21.41u: Robert Kleijnen betreedt de vergadering. 

 

 

 

 



 

Let op, dit is een conceptversie. Dit document moet door de Algemene Ledenvergadering goedgekeurd worden. 
 

12. Sluiting 
 
Benjamin Bädorf (voorzitter) bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 22.25u. Hij 
nodigt iedereen uit om nog even de stad in te gaan. 
 
 
 
 
 

Praeses:      Abactis: 

 

        

 

Benjamin Bädorf     Britt van Deursen 


